
Protokół IX posiedzenia
Rady Towarzystwa Doktorantów

Uniwersytetu Jagiellońskiego

w dniu 30.06.2011 roku

Kraków, 30.06.2011

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu 
30.06.11. o godzinie 18.15  w siedzibie TDUJ.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Rady TDUJ w następującym składzie:

Członkowie Rady:

Marcin Jarząbek, Prezes TDUJ
Magdalena Kurnik, Vice-Prezes TDUJ ds. UJCM
Mateusz Damrat
Szymon Drobniak
Maksymilian Galon
Agata Jurkowska
Marek Kosowski
Krzysztof Nesterowicz
Michał Piech

Komisja Rewizyjna:

Bartosz Szczurowski

Porządek Obrad:

1. Rozpoczęcie obrad, ustalenie quorum
2. Wybór protokolanta
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady
4. Informacje i komunikaty
a) wyniki Salonu Gigantów
b) naprawa drukarki
5. Powołanie Przewodniczącej Komisji ds. Nauki i Badań
6. Zapata Sylwestrowi Nowakowi za czerwcowe kursy Doktorant 2.0
7. Przyznanie miejsc w Domach Studenckich dla Doktorantów w roku 2011/2012 – I tura
8. Zatrudnieni Renaty Gurtat w okresie wakacyjnym
9. Pełnomocnik TDUJ ds. przedstawicieli
10. Strategia promocji TDUJ wśród Doktorantów I roku 2011/2012
a) foldery TDUJ
b) ABC doktoranta
11. Fundacja Modych Naukowców
a) statut i akt fundacyjny
b) dokument towarzyszący
c) „mapa drogowa”
12. Przygotowanie propozycji programu szkoleń na rok 2011/2012



13. „Mapa drogowa” repozytorium TDUJ
14. Wyznaczenie kolejnego terminu posiedzenia Rady TDUJ
15. Wolne wnioski
Zakończenie obrad

Ad 1. Posiedzenie otworzył o godzinie 18.15 Prezes TDUJ Marcin Jarząbek.

Ad 2. Protokolantem została Magdalena Kurnik

Ad 3.
Protokół z VIII posiedzenia Rady TD został jednomyślnie przyjęty (8 głosów za).

Ad. 4. Informacje i komunikaty

a) Prezes TDUJ Marcin Jarząbek zdał krótkie sprawozdanie z Salonu Gigantów, który odbył się w 
dniu 28.06.2011 i zakończył się wygraną Szymona Drobniaka, członka Rady TDUJ. Gratulacje 
złożył Prezes oraz pozostali obecni członkowie Rady oraz Komisji Rewizyjnej.

b) Prezes Marcin Jarząbek poinformował obecnych o konieczności naprawy drukarki należącej do 
TDUJ. Koszt wyniesie ok. 400zł i zostanie pokryty z budżetu TDUJ.

Ad. 5. Powołanie Przewodniczącej Komisji ds. Nauki i Badań
Prezes Marcin Jarząbek przedstawił sylwetkę Karoliny Dukały, z podkreśleniem jej zadaniowego i 
merytorycznego podejścia do wyznaczonych działań. Wskazał, że jest to odpowiednia osoba na to 
stanowisko. Karolina Dukała została odpowiednio przeszkolona przez Jacka Lewickiego. 
Maksymilian Galon potwierdził przedstawioną przez Prezesa opinię o kandydatce.

W głosowaniu jawnym (8 głosów za) Karolina Dukała została jednomyślnie wybrana na nową 
Przewodniczącą Komisji ds. Nauki i Badań.

Ad. 6. Zapłata Sylwestrowi Nowakowi za czerwcowe kursy Doktorant 2.0

Prezes poinformował obecnych członków Rady o konieczności zapłaty za 2 dodatkowe szkolenia z 
serii Doktorant 2.0, które odbyły się w czerwcu 2011, w kwocie 300zł (Zapata w wysokości 1800 zł 
za szkolenia w okresie styczeń-maj 2011 została już pomyślnie przegłosowana na poprzednim 
posiedzeniu Rady TDUJ).

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego (w głosowaniu jawnym: 8 głosów za; 0 przeciw, 0 
wstrzymujących się) zaakceptowano dodatkową zapłatę dla S. Nowaka.

Ad 12. Przygotowanie propozycji programu szkoleń na rok 2011/2012 (zmiana kolejności obrad)

Prezes podkreślił konieczność przygotowania programu szkoleń na nadchodzący rok akademicki. 
Podkreślił jednocześnie, że Marta Przygoda, która jest odpowiedzialna za kwestię szkoleń, niewiele 
kroków do tej pory poczyniła.
Krzysztof Nesterowicz przypomniał, że odbyło się szkolenie wewnętrzne z zarządzania sobą w 
czasie przeprowadzone przez Bartłomieja Piotrowskiego, i należy rozważyć kontynuację tej serii  
szkoleń.
Maksymilian Galon zaproponował, aby wysłać Marcie komunikat informujący o konieczności 
przygotowania grafiku szkoleń. Powinna dostać czas do września 2011 i dopiero wtedy Rada 
podejmie decyzję o kontynuacji współpracy z Martą Przygodą.



Ad. 7. Przyznanie miejsc w Domach Studenckich dla Doktorantów w roku 2011/2012 – I tura

Marcin Jarząbek przekazał informację o otrzymaniu 122 wniosków w konkursie, w tym 16 
wniosków małżeńskich, łącznie 138 miejsc od października 2011. Wśród wniosków znalazł się 
jeden wymagający wyjaśnienia ze względu na sytuację zdrowotną doktoranta. Na kolejną edycję 
(zarezerwowaną dla nowych doktorantów oraz odwołań) pozostało 65 miejsc.

K. Nesterowicz zapytał o pokoje jednoosobowe. M. Jarząbek wyjaśnił, iż do dyspozycji 
doktorantów jest 20 pokoi jednoosobowych, a koszt pokoju zależy od akademika, i w bieżącym 
roku akademickim (2010/11) waha się pomiędzy 340 a 380 PLN.
Michał Piech zapytał o kryteria przyznawania miejsc w domach studenckich. Marcin Jarząbek 
odpowiedział, ze kryteria są jasno określone, zgodne z Rozporządzeniem Rektora, a warunkiem 
koniecznym jest miejsce zameldowania poza Krakowem. Nadmienił, że prace Komisji trwały 5,5 
godziny.

O godzinie 18:43 przyszła Agata Jurkowska.

Do rozmowy włączył się B. Szczurowski, i podkreślił, że od decyzji Komisji można się odwołać, a 
Rada TDUJ musi zatwierdzić ostateczny wynik prac Komisji.

W głosowaniu jawnym jednomyślnie (9 głosów za) zatwierdzono wyniki konkursu dotyczącego 
miejsc w domach studenckich.
Ad. 8. Zatrudnienie Renaty Gurtat w okresie wakacyjnym

Marcin Jarząbek poinformował obecnych o puli 6400 PLN przeznaczonej na ewentualne 
dodatkowe zatrudnienie Renaty Gurtat w budżecie TDUJ 2011. Do tej pory zostało wydane 2000 
PLN.
Maksymilian Galon zapytał, czy dział nauczania włączy się w prace. M. Jarząbek poinformował o 
rozmowie z p.Kozielską (przełożoną Wioletty Szymańskiej), która zainteresowała się podziałem 
prac w obrębie pracowników Działu Nauczania.
Prezes chce zaproponować, aby dział nauczania partycypował w kosztach związanych z 
dodatkowym zatrudnieniem R. Gurtat podczas wakacyjnej nieobecności W. Szymańskiej. Michał 
Piech zapytał, czy istnieje możliwość zatrudnienia czy R. Gurtat na ¼ etatu na czas nieoznaczony.  
Odpowiedzi przeczącej, wynikającej z zakazu zatrudniania dodatkowych pracowników 
administracyjnych na UJ, udzielił M. Galon.
Prezes zapowiedział przeprowadzenie kolejnej rozmowy z Działem Nauczania UJ w celu 
wyjaśnienia sytuacji. M. Galon zaproponował tymczasowe głosowanie, do momentu przegotowania 
stałego rozwiązania.

W głosowaniu jawnym jednomyślnie zdecydowano (9 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się) 
o możliwości dodatkowego zatrudnienia R. Gurtat w okresie wakacyjnym.

Ad. 10 Strategia promocji TDUJ wśród Doktorantów I roku 2011/2012

a) foldery TDUJ
Szymon Drobniak przedstawił dokument w sprawie regulacji Patronatów, przygotowany z pomocą 
prawników.
Ponadto, podkreślił istotę promocji TDUJ wśród nowych doktorantów i w związku z tym 
konieczność przegotowania nowej ulotki promującej. Dotychczasowy pomysł upadł, ze względu na 
konieczność zgromadzenia ok 60 doktorantów ubranych na żółto. Do końca lipca Zespół ds 
Promocji obiecuje przygotować projekt ulotki bez proponowanego logo. Zespół proponuje również, 
aby ulotka trafiła do każdego indeksu nowego doktoranta.



S. Drobniak przypomniał także o plakatach promujących poszczególne wydziały. Projekty 
plaktaków są gotowe, TDUJ posiada również środki finansowe niezbędne do druku. S. Drobniak 
zaproponował, aby ostateczną (po uzyskaniu pozytywnej opinii Prof. Mani, na którą TDUJ nadal 
oczekuje) dystrybucją plakatów zajęli się Przedstawiciele na poszczególnych wydziałach.

W głosowaniu jawnym (9 głosów za) przyjęto regulamin dotyczący przyznawania patronatów.

Szymon Drobniak przekazał także informację, że próby kontaktu z Jagiellońskim Centrum 
Językowym w sprawie doktoranta Instytutu amerykanistyki i studiów polonijnych, nie przyniosły 
efektu i sprawa wymaga ingerencji u Rektora.

Debatę dotyczącą wspólnej inauguracji roku akademickiego dla doktorantów rozpoczął M. Galon. 
B. Szczurowski stwierdził, że rozpoczęcie powinno być albo wspólne albo członek Rady wraz z 
Przedstawicielami z danego wydziału powinni promować TDUJ, w porozumieniu z Kierownikami 
studiów doktoranckich na poszczególnych wydziałach. M. Jarząbek zasugerował możliwość 
zaistnienia problemu z koordynacją wszystkich wydziałów, salą oraz możliwościami czasowymi 
Rektora. A. Jurkowska podkreśliła możliwość promocji TDUJ w zaistniałej sytuacji. M. Kurnik 
zaproponowała organizację wspólnej Mszy Św w Kolegiacie św. Anny w celu zainteresowania 
większej grupy doktorantów. M. Galon zaproponował, aby kwestia została przedyskutowana na 
forum.
Ostateczna decyzja ma zapaść po rozmowie Prezesa z Rektorem, w celu uzyskania Jego 
ewentualnej przychylnej decyzji.

Ad 9. Pełnomocnik TDUJ ds. przedstawicieli (zmiana kolejności podyktowana zaproszeniem Iwony 
Ludowicz)

Iwona Ludowicz osobiście zdała relację z jej dotychczasowych działań - udało się przygotować 
odpowiednią bazę danych, uaktualnia dane dotyczące Przedstawicieli. Po rozmowach z 
Maksymilianem i Marcinem został przygotowany plan, który jest w trakcie realizacji, a prace 
nabierają odpowiedniego tempa. Na stronie TDUJ będzie dostępny formularz sprawozdania dla 
Przedstawicieli, który powinien zostać wypełniony do 30 września 2011.
Proponuje również organizację szkoleń dla Przedstawicieli, aby zachęcić ich do systematycznej i  
efektywnej współpracy.
Wg Ludowicz kwestia organizacji wspólnego spotkania Przedstawicieli jest warta przemyślenia,  
chociaż mógłby zaistnieć problem organizacyjny. Zapytana o dotychczasowy kontakt z Mateuszem 
Damratem – Komisarzem Wyborczym oraz podział obowiązków, zaznaczyła brak dotychczasowej 
współpracy, chociaż podkreśliła istotność rozdziału obowiązków.

W głosowaniu jawnym jednomyślnie (9 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się) wybrano 
Iwonę Ludowicz na Pełnomocnika ds przedstawicieli.

Ad10 Strategia promocji TDUJ wśród Doktorantów I roku 2011/2012
b) ABC doktoranta
Pomoc przy organizacji ABC doktoranta w październiku 2011 r. zaproponowali:
M. Galon, M. Piech, K. Nesterowicz, M. Kurnik

Ad. 13 „Mapa drogowa” repozytorium TDUJ – przeniesione na kolejne posiedzenie Rady TDUJ

Ad. 14 Wyznaczenie kolejnego terminu posiedzenia Rady TDUJ

Postanowiono ustalić drogą elektroniczną w terminie do końca lipca.



Drogą elektroniczną, w okresie wakacyjnym, postanowiono również zdecydować o stanowisku 
TDUJ w sprawie Interdyscyplinarnych Studiów Doktoranckich – “Społeczeństwo - Technologie - 
Środowisko”

Ad. 11 Fundacja Młodych Naukowców

Prezes podkreślił, że dzisiejsze spotkanie powinno zostać poświęcone głównym założeniom statutu, 
źródłom finansowania oraz dokumentowi towarzyszącemu. A przede wszystkim, padło podstawowe 
pytanie, czy Fundacja powinna powstać.
M. Jarząbek oddał głos Markowi Kosowskiemu. który podkreślił chęć uczestnictwa Bartosza 
Kosińskiego w kosztach związanych z powołaniem fundacji - funduszu założycielskim oraz 
kosztach administracyjnych. Ostatecznie decyzję dotyczącą finansowania pozostawiono do dyskusji 
elektronicznej na łamach grupy dyskusyjnej w lipcu 2011.

Prezes zarządził dyskusję oraz głosownie nad poszczególnymi wątpliwymi fragmentami Statutu:

1) Komisja Rewizyjna

M. Kosowski podkreślił, iż obecna wersja Statutu była opiniowana przez osoby zaangażowane w 
działalność fundacji, m.in.: Fundację im. Stefczyka. Wszystkie komentarze zostały uwzględnione,  
w tym także fakt braku konieczności powołania Komisji Rewizyjnej, zwłaszcza w kontekście 
ewentualnych niedoborów personalnych.
Jednocześnie M. Piech przedstawił odmienne stanowisko.

W głosowaniu jawnym zdecydowano (1 głos za, 2 głosy wstrzymujące się, 6 głosów przeciwko 
Komisji Rewizyjnej) o odrzuceniu wniosku o umieszczeniu w Statucie przyszłej Fundacji zapisu o 
Komisji Rewizyjnej.

2) Punkt 4 Statutu o proponowanym brzmieniu: „wspieranie finansowe innych, szczególnych 
przedsięwzięć wykraczających poza Uniwersytet Jagielloński, jeśli mogą one w sposób znaczący 
przysłużyć się rozwojowi nauki polskiej i polskiego dorobku naukowego”

Zarówno M. Piech, A. Jurkowska jak i M. Kurnik jednomyślnie stwierdzili, że taki zapis wyraźnie 
wykracza poza główne założenia Fundacji.

Po dyskusji w głosowaniu jednomyślnie przyjęto nowe brzmienie pkt 4 Statutu Fundacji:

„wspieranie finansowe innych, szczególnych przedsięwzięć nie wymienionych w punktach 1, 2, 3, 
jeżeli mogą się one w znaczący sposób przysłużyć rozwojowi nauki polskiej na Uniwersytecie 
Jagiellońskim”

3) Punkt „pozyskiwanie środków pieniężnych i rzeczowych i przekazywanie tak zgromadzonych 
środków na rzecz Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego”

W głosowaniu jawnym zdecydowano (3 głosy wstrzymujące się, 6 głosów przeciwko, 0 głosów za) 
o usunięciu ww punktu Statutu Fundacji.

Ostatecznie, w głosowaniu jawnym (7 głosów za, 2 głosy wstrzymujące się) podjęto decyzję o 
utworzeniu Fundacji Młodych Naukowców Uniwersytetu Jagiellońskiego.

W głosowaniu jawnym zdecydowano także o logo Fundacji Młodych Naukowców – wybrano (5 
głosów za logo nr 5; 4 głosy za logo nr 2b) logo numer 5.



Ponadto, M. Jarząbek zwrócił się do obecnych z propozycją ostatecznego dopracowania dokumentu 
towarzyszącego - „mapy drogowej” na początku lipcu 2011, drogą elektroniczną.

Ad 15. Wolne wnioski:

Informacja udzielona przez Prezesa M. Jarząbka:
Członkowie Rady mogą zabrać pojedyncze pozycje książkowe z księgozbioru TDUJ, pod 
warunkiem, że dana pozycja występuję w kilku egzemplarzach. Informację należy umieścić na 
liście znajdującej się w biurze TDUJ.

M. Piech zwrócił się z propozycją nadania tytułu Zasłużonego dla TDUJ Jackowi Lewickiemu, A. 
Jurkowska – Januszowi Góreckiemu, a M. Kurnik – Pawłowi Chomiakowi.

Ad 16. Prezes TDUJ Marcin Jarząbek zamknął obrady o godz 20:35 i życzył wszystkim udanych 
wakacji.

Przewodniczący Protokolant

Marcin Jarząbek Magdalena Kurnik

Załączniki:
Lista obecności
Regulamin dotyczący przyznawania patronatów
Propozycje logo Fundacji Młodych Naukowców
Projekt statutu Fundacji Młodych Naukowców






